
 

 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 
 

Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. 773 (MOF alm. del) stillet den 26. april 2019 

efter ønske fra Carsten Bach (LA). 

Spørgsmål nr. 773 

” Er det korrekt, at ministeren siden november 2018 har haft de oplysninger, som 

  Ida Auken (RV) efterspurgte i MOF alm. del - spørgsmål 237, og som ministeren 

  svarede på i januar 2019?” 

  

Svar 
Nej, det er ikke korrekt. Oplysningerne om færdige projekter, som Ida Auken spurgte om i spørgsmål 
237, skulle først indhentes fra bl.a. Landbrugsstyrelsen, og jeg blev bekendt med disse oplysninger 
medio januar 2019.  
 
Jeg blev overordnet bekendt med fremdriften for de kollektive virkemidler opgjort som 
realiseringstilsagn på samlet 293 tons N i november 2018, som jeg tidligere har oplyst. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jakob Ellemann-Jensen / Sofus Rex 

 

Den 3. maj 2019 

Miljø- og Fødevareudvalget 2018-19
MOF Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 773 

Offentligt


